
Več prošenj kot možnosti
Letos so v Zvezi sindikatov preimenovali preventivno zdravljenje -

akcijo ki poteka že nekaj let - v aktivni oddih. Gre za vsebinsko
spremembo tega pojma, saj na ta način delavcem omogočajo aktivni
oddih in ne le preventivne preglede pri zdravniku.

Letos, tako kot minula leta, poteka aktivni oddih v Banjolah in
Podčetrtku. Prva skupina delavcev je prišla v Banjole že 15. aprila,
zadnja pa bo končala 10-dnevni oddih 15. oktobra. v Podčetrtku pa bo
potekal aktivni oddih od 25. junija do 14. oktobra. \z naše občine se bo
tega oddiha udeležilo 145 Ijudi v Banjolah in 15 v Podčetrtku.

Tudi letos je bilo prijav veliko več kot je na voljo prostora. Delovne
organizacije so prijavile kar 412 delavcev. Od tem je treba zapisati, da
gre za delovne organizacije, v katerih nimajo lastnih počitniških
domov ali prikolic. Med delavci pa so tisti z najnižjimi osebnimi
dohodki, ki so celo pod povprečjem v gospodarstvu in delajo na težkih
in zdravju škodljivih delih. Tisti, ki so izbrani za aktivni oddih so zlasti
polkvalificirani in kvalificirani delavci. Nekateri bodo sploh prvič videli
morje ali odšli na oddih.

Komisija za finančno pornoč osnovnim organizacijam je za 30 delav-
cev namenila po 100 tisoč dinarjev pomoči. Gre za delavce, ki so
potrebni zravljenja v zdravilišču. Razliko bodo poravnali sami ali pa
jim jo bo dodelila njihova osnovna organizacija. Vsega skupaj bo
občinski sindikalni svet namenil za to akcijo 15 milijonov dinarjev.

Gre za obliko solidarnostnega vračanja denarja osnovnim organiza-
cijam in članom sindikalne organizacije. Glede na odziv, ki je izraz
potreb, je vsekakor potrebno to dejavnost ohraniti in razvijati. Aktivni
letni oddih naj bi omogočili čimvečjemu številu delavcev.
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